

AVOID CONGESTION AND REDUCE WAIT TIMES WITH OT-511!

The Metropolitan Transportation Commission and the West State Alliance have launched OT-511, a real-time, cell phone-enabled notification system for Port of Oakland truckers. Using your cell phone's texting feature, OT-511 will alert you in real-time about Port-related announcements, such as closures, traffic congestion, general Port information, etc. You also will receive alerts on Bay Area-wide highway incident information.

Questions? Contact Miguel Silva at (510) 714-1088.

Safety First! Please check your messages when pulled over or prior to your trip. It's the law!

REGISTRATION INSTRUCTIONS

1. Text **START** to 40404.
2. You will receive a text message from Twitter. Reply with **SIGNUP** to begin.
3. You will receive a second text message asking for a username. If you have a Twitter account, reply with your Twitter user name and follow the prompts.
4. If you **DO NOT** have a Twitter account, reply to this text with **PORTTRUCKER** plus your initials and year of birth (for example, if your name is John P. Smith and you were born in 1960, reply with **PORTTRUCKERJPS1960**).
Note: You may also create your own user name.
5. You will receive a confirmation text from Twitter.

To receive Port of Oakland announcements:

6. Compose a new text message to 40404 with **FOLLOW OAKLANDOT511**.
7. You will receive a confirmation indicating you are following the @OaklandOT511 Twitter feed. To stop receiving Port announcements, text **OFF @OaklandOT511** to 40404.

To follow the 511 Traffic announcements:

8. Compose a new text message to 40404 with **FOLLOW 511SFBAY**.
9. You will receive a confirmation indicating you are following the @511SFbay Twitter feed. To stop receiving 511 Traffic announcements, text **OFF @511SFbay** to 40404.

You will now receive text messages from 40404 with local travel conditions and announcements from the Port of Oakland and 511.



利用OT-511避免交通阻塞和減少 等候時間

511

大都會運輸委員會(Metropolitan Transportation Commission)與西部州聯盟(West State Alliance)已共同推出OT-511，這是為奧克蘭港口卡車司機而設的利用手機功能即時通告系統。OT-511使用您的手機短信功能，即時提醒您有關港口的通告，如港口關閉、交通阻塞、港口一般信息等。您也會收到有關整個灣區高速公路情況的信息警報。

有疑問嗎? 請致電(510)714-1088與Miguel Silva聯絡。

安全第一! 請在查閱您的短信前，把車開到路邊停下或在啟程之前查閱您的短信。這是法律的規定!

註冊說明

1. 向40404發送含有**START**一詞的短信。
2. 您將收到來自Twitter的短信。您發送含有**SIGNUP**一詞來回復短信即可開始。
3. 您將收到第二封短信，詢問您的用戶名。如果您有Twitter帳戶，請用Twitter用戶名回覆，並按照提示進行。
4. 如果您沒有Twitter帳戶，可回復一封含有**PORTTRUCKER**加上您姓名的縮寫和出生年份的短信(例如，如果您的名字是John P. Smith，你出生於1960年，短信的回复應是**PORTTRUCKERJPS1960**)。注意：您還可以創建自己的用戶名。
5. 您會收到來自Twitter的確認短信。

欲接受奧克蘭港口通告:

6. 向40404發送一封含有**FOLLOW OAKLANDOT511**文字的新短信。
7. 您會收到一項確認信息，表明您正跟踪接受來自@OaklandOT511的Twitter自動發佈信息。欲停止接收港口通告，請向40404發送一封含有**OFF @OaklandOT511**的文字短信。

欲接受511交通路況通告:

8. 向40404發送一封含有**FOLLOW 511SFBAY**文字的新短信。
9. 您會收到一項確認信息，表明您正跟踪接受來自@511SFbay的Twitter自動發佈信息。欲停止接收511交通路況通告，請向40404發送一封含有**OFF @511SFbay**的文字短信。

現在，您就會收到來自40404的短信，告知您當地的交通路況以及奧克蘭港口和511發送的通告。